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Zápis	z	jednání	předsednictva	ČVS	24.	6.	2023,	8:30hod,	č.8/2023		

Místo	konání:	Labe	Aréna	Račice,	zasedací	místnost,	1.	patro	budovy		

Přítomni:	P.	Hlıd́ek,	Z.	ZH aba,	M.	Polášek,	P.	SHveňha,	S.Kouřilová,	L.	Kubrycht	

Stálí	hosté:	J.	Johánek	

Hosté:	D.Kyncl	

	
	
Program	jednání:	
	
	
1. Zahájení	jednání	

P.	Hlídek	přivítal	přítomné	a	zahájil	jednání.	

2. Projednání	bodů	k	Valné	hromadě		

Na	Valné	hromadě	se	bude	pořizovat	zvukový	záznam,	který	musí	nejdříve	

schválit	nadpoloviční	většina	přítomných.		

3. Různé	

Odsouhlasena	žádost	o	zapůjčení	10	trenažerů	na	Máchovo	jezero.	

Byl	odsouhlasen	rozeslaný	rozpočet	akademiků.	

Odsouhlaseno	doplnění	akademického	MČR	do	regaty	Masters	v	Třeboni,	

bude	součástí	listu	vypsání.		
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L.	Kubrycht	informoval	o	trenérské	schůzi	na	Dukle:	Byly	projednávány	

požadavky	související	se	servisem	na	závody-	kola,	trenažéry,	vlek	do	750	kg.	

Dále	byla	projednávána	bezpečnost	přesunu	na	mezinárodní	akce	a	

reprezentační	oblečení.	Projednávána	byla	také	účast	Rusů	a	Bělorusů	na	MS.	

P.	Hlídek	informoval	o	schůzce	s	plk.	Mgr.	Bencem	ohledně	výroku	P.	Šveňhy	

a	jeho	následné	omluvě.	

D.	Kyncl	informoval	o	sledovanosti	Primátorek	a	o	partnerství	na	další	ročník	

a	jiné	závody.	

Předsednictvo	rozhodlo,	že	výsledek	hospodaření	(zisk)	bude	přesunut	do	

nerozděleného	zisku	a	na	dalším	jednání	předsednictva	ČVS	bude	diskuse	o	

rozdělení	této	částky.		

Byl	předložen	návrh,	že	2	mil.	ze	zisku	budou	rozděleny	do	oddílů.	

ČVS	obdržel	dopis	od	A.	Kapy.	Na	základě	plné	moci	bude	komunikovat	

právní	kancelář.	

	

Konec	jednání	10:00	hod.	


